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ZÁPIS ze schůze rady č. 21/2023
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 4. 12. 2023, čas: 13:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří
Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:  
Zapisovatel/ka: ███████████████

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.
Jednání zahájeno 04.12.2023 v 13:23:57

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:24:04
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 13:24:04
Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:24:15

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:24:28
Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Nabídka spolupráce od společnosti Alza.cz a.s. na umístění AlzaBoxů
5. Žádost o uzavření školní jídelny ZŠ Hrušovany nad Jevišovkou v době vánočních prázdnin
6. Záměr pronájmu části pozemku p.č. 1980/2 o výměře cca 12 m2
7. Záměr pronájmu části pozemku p.č. 1980/2 o výměře cca 15 m2 k parkování
8. Pronájem části pozemku p.č. 6500/6 a p.č. 96/1, celkem o výměře 16m2
9. Sdělení k převodu pozemků
10. Prodej části pozemku parc.č. 2341/3 o výměře 840 m2
11. Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 - 2025
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12. Návrh Základního rámce podpory pro rok 2024
13. Rozpočtové opatření č.8/2023
14. Programové dotace
15. Umístění reklamní cedule - tržnice
16. Plán inventur na rok 2023
17. Kamerový systém

Diskuze zahájena v 13:24:28
V 13:24:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 18 - Různé
- doplňuje se bod č. 19 - Dodatek č.1 ke SoD na akci ,,Chodník a podélné parkování
silnice II/414 ul. Drnholecká v Hrušovanech nad Jevišovkou“
- doplňuje se bod č. 20 - Žádost
- doplňuje se bod č. 21 - Návrh k odprodeji , popřípadě vyřazení majetku ZŠ Hrušovany
nad Jevišovkou
- doplňuje se bod č. 22 - Žádost o souhlas s přijetím věcného daru
- doplňuje se bod č. 23 - Hodnocení činnosti mateřské školy za uplynulý školní rok
- doplňuje se bod č. 24 - Odměna ředitelce MŠ
- doplňuje se bod č. 25 - Vodovody a kanalizace - cena vodného a stočného na rok 2024

Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-335-21/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (4. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:25:11

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:25:18
Důvodová zpráva:
Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-34-23/22).
 
 
Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-55-24/22).
 
 
Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
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Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
 
Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
 
Ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10. 5. 2023 bylo celkem 17 usnesení,  všechny usnesení jsou přijatá.
 
 
Ze schůze RM č. 8/2023  ze dne 22. 5. 2023 bylo celkem  9 usnesení,  všechny usnesení jsou přijatá.
 
 
Ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023 bylo celkem  7 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
 
Ze schůze RM č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023 bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 
 
 
Ze schůze RM č. 11/2023  ze dne 12.7.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
 
Ze schůze RM č. 12/2023 ze dne 31.7.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
 
Ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023 bylo celkem 18 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 
 
 
Ze schůze RM č. 14/2023 ze dne 13.9.2023 bylo celkem 25 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-232-14/23).
 
 
Ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023 bylo celkem 25  usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-267-15/23). 
 
 
Ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023 bylo celkem  17 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-282-16/23).
 
 
Ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023 bylo celkem 15 usnesení, 4 usnesení přetrvávají
(UR-304-17/23), (UR-301-17/23), (UR-302-17/23), (UR-303-17/23). 
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Ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 
 
Ze schůze RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023 bylo celkem 23 usnesení, 12 usnesení přetrvávají
(UR-314-19/23), (UR-324-19/23), (UR-325-19/23), (UR-326-19/23), (UR-327-19/23), (UR-328-19/23),
(UR-317-19/23), (UR-318-19/23), (UR-322-19/23), (UR-323-19/23), (UR-329-19/23), (UR-330-19/23).  
 
Ze schůze RM č. 20/2023 ze dne 27.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 
 
RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023, ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10.5.2023,
ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023, ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023, ze schůze RM
č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023, ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023, ze schůze RM č. 12/2023
ze dne 31.7.2023, ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023, ze schůze RM č. 14/2023 ze dne
13.9.2023, ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023, ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023,
ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023, ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023, ze schůze
RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023, ze schůze RM č. 20/2023.
Diskuze zahájena v 13:25:18
Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:27:07

4. Nabídka spolupráce od společnosti Alza.cz a.s. na umístění
AlzaBoxů (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:27:16
Důvodová zpráva:
Městu přišla nabídka od společnosti Alza.cz týkající se umístění AlzaBoxů. 
 
Tato služba se díky své rychlosti, bezpečnosti a spolehlivosti těší stále větší oblibě. Naším cílem je
vybudovat novou infrastrukturu napříč obcemi v ČR pro maximální komfort občanů s možností
vyzvednutí zboží v docházkové vzdálenosti svého bydliště, práce či jiných frekventovaných míst, kde
se pohybují.
 
Určitě AlzaBoxy znáte  – schránky, které zákazníkům slouží k vyzvednutí, vrácení a odeslání zboží
objednaného jak na Alza.cz, tak ve většině e-shopů napojených na partnerské dopravce.  
 
Co získá umístěním AlzaBoxu obec a jeho obyvatelé?
 
Novou infrastrukturu pro obyvatele
Chytré výdejní místo pro objednávky z Alza.cz a přes klíčové dopravce jako Zásilkovna, Česká pošta,
DPD, GLS a WEDO.
Rozšiřující se síť partnerů doručujících do našich AlzaBoxů
Finanční odměnu za pronájem jinak nevyužitých prostorů pro AlzaBox
Snížení provozu kurýrní dopravy na silnicích v místech, kde máme Alzaboxy instalovány
Snížení emisí a hluku v oblasti s nainstalovanými AlzaBoxy
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Spokojené občany s možností příjemného, bezpečného a rychlého nakupování a vyzvednutím v místě
bydliště či práce
 
Umístění AlzaBoxu by mělo být dostupné 24/7, k místu je potřeba jen elektro připojení. Alza hradí
přípravu elektra a zajišťuje samotnou instalaci AlzaBoxu. Jediné, co tedy potřebujeme, je Váš zájem a
součinnost.
 
Zákazníci preferují AlzaBox, protože:
 
-je bezpečný, ideální pro absolutně bezkontaktní nákup
-je k dispozici 24 hodin denně, 7 dní v týdnu
-doručení je rychlé, nejpozději do druhého dne
-vyzvednutí je během chvilky, bez nutnosti čekání ve frontě.
Diskuze zahájena v 13:27:16
V 13:36:48 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "E. Volná") v
tomto znění:

RM odročuje nabídku od společnosti Alza.cz a.s., sídlem Jankovcova 1522/53,
Holešovice, Praha 7 pro umístění AlzaBoxů. 

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-336-21/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 31. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:37:29

5. Žádost o uzavření školní jídelny ZŠ Hrušovany nad Jevišovkou v
době vánočních prázdnin (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:37:40
Důvodová zpráva:
Žádáme tímto o povolení uzavřít školní jídelnu na období od 25.12.2023 do 2.1.2024.
 
Důvod : čerpání dovolené v době vánočních prázdnin. 
Diskuze zahájena v 13:37:40
V 13:37:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje žádost o uzavření školní jídelny na období 25.12.2023 do 2.1.2024.

Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Gabriela Poppová
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proti (1) Jiří Strnad
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-337-21/23
zodpovídá: Mgr. Blanka Soukupová
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:38:18

6. Záměr pronájmu části pozemku p.č. 1980/2 o výměře cca 12 m2
(bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:38:23
Důvodová zpráva:
Věc: záměr pronájmu části pozemku p.č. 1980/2 o výměře cca 12 m2 v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou.
 
Žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████
█████
druh pozemku: ostatní plocha
územní plán: Bd – plochy bydlení v bytových domech
inženýrské sítě: --
 
žadatelka žádá k pronájmu plochu k parkování a vybudování přístřešku o velikosti 3x4 m2, varianta
A: z pravé strany u studny ( funkčnost studny – ochranná zóna 5m), varianta B: dle zákresu.
Diskuze zahájena v 13:38:23
██████████████████ informovala, že záměr pronájmu části pozemku na ulici Znojemská si
podala opět paní ███████████████████
Radní se shodli na odročení záměru pronájmu.
Zde se jedná se o více bytových domů kolem kterých je pozemek města a kde není parkování. Např.
ulice Znojemská. Zde vyvstává otázka, aby si žadatel odkoupil městský pozemek. 
Diskutováno na téma, že v dnešní době lidé mají v jedné rodině např. dvě a více osobních aut. Jedna
rodina by měla nárok na jedno parkovací místo. 
Radní se shodli, že do další rady budou připomínky ohledně prodeje či pronájmu parkovacího místa. 
V 14:02:59 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "E. Volná") v
tomto znění:

RM odročuje záměr pronájmu části pozemku p.č. 1980/2 o výměře cca 12 m2 v
katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou paní ███████████████████████████
█████████████████████████████████████.

Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-338-21/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:04:49

7. Záměr pronájmu části pozemku p.č. 1980/2 o výměře cca 15 m2
k parkování (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:04:57
Důvodová zpráva:
Věc: záměr pronájmu části pozemku p.č. 1980/2 o výměře cca 15 m2 v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou.
 
Žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████
█████
druh pozemku: ostatní plocha
územní plán: Bd – plochy bydlení v bytových domech
inženýrské sítě:--
 
žadatel žádá k pronájmu plochu k parkování o velikosti 15 m2 u bytového domu na Znojemské ulici
za domem dle zákresu.
Diskuze zahájena v 14:04:57
Radní se shodli,  že tento záměr pronájmu bude odročen stejně jako bod č. 6.
V 14:06:48 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "E. Volná") v
tomto znění:

RM odročuje záměr pronájmu části pozemku p.č. 1980/2 o výměře cca 15 m2 v
katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou panu ██████████████████████████
████████████████████████████████████████

Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-339-21/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:07:06

8. Pronájem části pozemku p.č. 6500/6 a p.č. 96/1, celkem o
výměře 16m2 (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:07:17
Důvodová zpráva:
Věc: pronájem části pozemku p.č. 6500/6 a p.č. 96/1, celkem o výměře 16m2 v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou.
 
Žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████
██
druh pozemku: ostatní plocha
územní plán: Br – plochy bydlení v rodinných domech
inženýrské sítě: el. Vedení (NN)
cena: 7Kč / m2, tj 112Kč/rok
 
Pozemek se nachází za oplocenou zahrádkou paní █████████████████████████████████
█████████████████████████████ pronájem žádá k umístění zahradního domku a nádrže
na vodu.
Záměr pronájmu části pozemku byl projednán Radou města na svém zasedání č. 17/2023 dne
1.11.2023 a byl vyvěšen na úřední desce od 6.11.2023 do 22.11.2023.
Diskuze zahájena v 14:07:17
██████████████████ informovala radní, že pronájem části pozemku byl řádně vyvěšen na
úřední desce. Pronájem části pozemku je na dobu určitou. 
V 14:10:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje pronájem části pozemku p.č. 6500 a p.č. 96/1 o celkové výměře 16m2 paní
████████████████████████████████████████████████████████████████
█████ za částku 7Kč / m2, tj 112Kč/rok.

Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-340-21/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:11:01

9. Sdělení k převodu pozemků (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:11:17
Důvodová zpráva:
Pozemek parc.č. 5868, parc.č. 10220 : jsou splněny podmínky dle Metodického plánu Ministerstva
financí čj. MF-21516/2022/7202-1 te dne 26.7.2022 a dané pozemky budou po ukončení
schvalovacího procesu v rámci úřadu realizovány formou bezúplatného převodu
 
pozemky parc.č. 12783, parc.č. 12784, parc.č. 6005 : pozemky v současné době nesplňují dle
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citovaného metodického materiálu podmínky pro bezúplatný převod. Pozemky parc.č. 12783 a
parc.č. 12784 tvoří funkční celek s rodinným domem a v rámci schvalovacího procesu Úřadu bylo
rozhodnuto o přímém prodeji fyzické osobě. Pozemek parc.č. 6005 tvoří funkční celek s pozemkem
parc.č. 1930/14 a dále tvoří přístup na střechy okolních garáží.
 
Pozemky parc.č. 5102/2, parc.č. 5102/92, parc.č. 70/5, parc.č. 4700/1, parc.č. 4700/8, parc.č. 12673,
parc.č. 12032 : u citovaných pozemků probíhá šetření nabývacích listin a podkladů potřebných k
realizaci.
Diskuze zahájena v 14:11:17
Radním byly předestřeny fotografie zmiňovaných pozemků. Na zákresu se jedná o pozemky , které
jsou zakresleny modře. Dva zbylé pozemky par. č. 5868, parc. č. 10220 - splněny podmínky dle
metodického plánu MF a v průběhu roku 2024/2025 budou převedeny bezúplatně městu. 
U ostatních se převody pozemků stále řeší. 
Úkol : ██████████████████ zjistit u ostatních pozemků - veřejný zájem. 
Rada bere materiály předložené k bodu č. 9 - Sdělení k převodu pozemků na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:18:15

10. Prodej části pozemku parc.č. 2341/3 o výměře 840 m2 (bod
číslo 10)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:18:20
Důvodová zpráva:
Věc: prodej části pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2 v katastrálním území Hrušovany nad
Jevišovkou.
 
Žadatel: ██████████████████████████████████████████████████████████
druh pozemku: ostatní plocha
územní plán: Sv – plochy smíšené výrobní
inženýrské sítě: podzemní vedení (NN), vodovodní řad, odpadní vody
cena: 81,73 / m2, výměra 840m2, okrasné rostliny ve výši 8,5 % z ceny pokryvné plochy porostů.
Celkem 68 653 Kč + 5 836 Kč, tj. 74 489 Kč
 
Pozemek se nachází za areálem benzínové pumpy na ulici Lesní, v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou.
 
Záměr prodeje části pozemku byl projednán Radou města na svém zasedání č. 17/2023 dne
1.11.2023 a byl vyvěšen na úřední desce od 13.11.2023 do 29.11.2023.
Diskuze zahájena v 14:18:20
██████████████████ informovala radní, že byla podaná žádost od pana ██████ jedná se o
červenou plochu za benzínkou ze zákresu. Jedná se o stavební pozemek. 
Byl zadán znalecký posudek, znalec nacenil prodej části pozemku  p.č. 2341/3 o výměře 840
m2 částkou 74 489 Kč, částka je nižší, protože se jedná o pozemek, který se nachází za areálem
benzínové pumpy.
Rada města nedoporučuje prodat tento pozemek za znalcem odhadovanou cenu. Radní diskutovali na
téma stanovení jiného znalce. 
S porovnáním s jinými pozemky, které byly odprodány žadatelům,  radním neodpovídá cena.
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Úkol: ██████████████████: oslovit znalce, zda je uvedená cena opravdu v pořádku. 
V 14:32:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM doporučuje ZM prodej části pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2 panu ████████
████████████████████████████████████████████████████████████████
█

Hlasování
pro: (0)
proti (3) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
zdržel se: (2) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:35:28

11. Dodatek č.1 ke SoD na akci ,,Chodník a podélné parkování
silnice II/414 ul. Drnholecká v Hrušovanech nad Jevišovkou“ (bod
číslo 19)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:40:26
Důvodová zpráva:
RM je předkládán k projednání dodatek č.1 ke SoD k akci „Chodník a podélné parkování silnice
II/414 ul. Drnholecká v Hrušovanech nad Jevišovkou“. Dodatek č.1 řeší posunutí termínu
dokončení stavby do 30.4.2024 a to z důvodů viz. žádost, která je přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 14:40:26
██████████████ informoval radní , že se jedná o dodatek ke smlouvě na chodník na ulici
Drnholecké. Došlo ke komplikacím při výstavbě (obalovny v prosinci končí a začínají asfaltovat v
půlce dubna). 
Zde vyvstal problém s kanalizací, při realizaci bylo zjištěno, že navrhnuté řešení od pana projektanta
nebylo vhodné, proto bylo navrhnuto jiné řešení a musel se udělat nový protlak pod cestou SÚS.
Došlo by k napojení před hřbitovem by byl vsak před zeleni (v zeleni by byla vykopána jáma, kde by
docházelo k vsakování) nebo by se musel udělat sifon. 
Došlo by k dodělání kanálů a udělaly by se kufry nad chodníky a došlo by k zaštěrkování. 
 
V 14:47:05 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Dodatek č.1 ke SoD k akci „Chodník a podélné parkování silnice II/414 ul.
Drnholecká v Hrušovanech nad Jevišovkou“ s firmou DS DUMA s.r.o., IČO: 09358641,
sídlem Znojemská 187, 671 28 Jaroslavice. RM pověřuje starostku města podpisem
předmětného dodatku.

Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-341-21/23
zodpovídá: ██████████████
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:47:29

12. Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 - 2025
(bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:47:41
Důvodová zpráva:
Předkládám RM návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 - 2025 - číslo 1.
Právní rámec: zákon číslo 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů
§ 3
Střednědobý výhled rozpočtu
(1) Střednědobý výhled rozpočtu je nástrojem územního samosprávného celku a svazku obcí
sloužícím pro střednědobé finanční plánování rozvoje jeho hospodářství. Sestavuje se na základě
uzavřených smluvních vztahů a přijatých závazků zpravidla na 2 až 5 let následujících po roce, na
který se sestavuje roční rozpočet (§ 4).
(2) Střednědobý výhled rozpočtu obsahuje souhrnné základní údaje o příjmech a výdajích, o
dlouhodobých závazcích a pohledávkách, o finančních zdrojích a potřebách dlouhodobě
realizovaných záměrů. U dlouhodobých závazků se uvedou jejich dopady na hospodaření územního
samosprávného celku nebo svazku obcí po celou dobu trvání závazku.
(3) Územní samosprávný celek zveřejní návrh střednědobého výhledu rozpočtu na svých
internetových stránkách a na úřední desce nejméně 15 dnů přede dnem zahájení jeho projednávání
na zasedání zastupitelstva územního samosprávného celku. Na internetových stránkách se
zveřejňuje úplné znění návrhu. Na úřední desce může být návrh zveřejněn v užším rozsahu, který
obsahuje alespoň údaje o příjmech a výdajích v jednotlivých letech a o dlouhodobých závazcích a
pohledávkách. Územní samosprávný celek současně oznámí na úřední desce, kde je návrh
střednědobého výhledu rozpočtu zveřejněn a kde je možno nahlédnout do jeho listinné podoby.
Zveřejnění musí trvat až do zveřejnění střednědobého výhledu rozpočtu. Připomínky k návrhu
střednědobého výhledu rozpočtu mohou občané územního samosprávného celku uplatnit písemně ve
lhůtě stanovené při jeho zveřejnění nebo ústně při jeho projednávání na zasedání zastupitelstva.
(4) Územní samosprávný celek zveřejní střednědobý výhled rozpočtu na svých internetových
stránkách do 30 dnů ode dne jeho schválení a současně oznámí na úřední desce, kde je zveřejněn v
elektronické podobě a kde je možno nahlédnout do jeho listinné podoby. Tímto způsobem musí být
zveřejněn až do zveřejnění nového střednědobého výhledu rozpočtu.
 
Rozpočtový výhled je definován jako pomocný nástroj pro sestavování rozpočtu. Jde o střednědobé
finanční plánování územních samosprávných celků (ÚSC) a dobrovolných svazků obcí (DSO).
Sestavuje se na podkladě uzavřených smluvních vztahů a přijatých závazků na období dvou až pěti
let po roce, na který se schvaluje rozpočet.
Pomocí tohoto dokumentu predikují samosprávné celky své výdaje a současně možnost krytí
vlastními příjmy. Zákon nespecifikuje podrobnosti členění, každý subjekt si může zvolit míru členění
podle svých podmínek a potřeb.
Obec i DSO jsou povinny prognózovat hospodaření, a to i v zjednodušené formě. Základními
souhrnnými ukazateli jsou celkové příjmy a výdaje, pohledávky a závazky. U dlouhodobých závazků
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je nutno stanovit jejich dopady na hospodaření po celou dobu trvání závazku. V případě, že je
rozpočtový výhled zpracován například na období dvou let, musí být v samostatné části uvedeny
závazky, které budou ovlivňovat hospodaření obce nebo DSO i po době, na kterou je sestaven
rozpočtový výhled.
Diskuze zahájena v 14:47:41
████████████████████ informovala radní, že předkládá druhou verzi střednědobého výhledu
rozpočtu na rok 2024/2025, protože první střednědobý výhled rozpočtu nebyl schválen v ZM. 
Vysvětlila radním, co znamená střednědobý výhled (čím je město zasmluvněno na roky, které nejsou
zatíženy rozpočtem). Město si musí zajistit ještě tento rok, aby byl audit bez výhrad, proto se musí
udělat střednědobý výhled 2024/2025 , je to dle zákona a může být až 5 let. Střednědobý výhled je o
tom, aby zastupitelstvo vědělo, že se nachází smlouva, která je vysoutěžená na nějakou investici
např. stavění nových bytů.
Město nemá žádnou zasmluvněnou investici v roce 2024/2025, proto je střednědobý výhled
namodelovaný tak, že jsou tam čísla. (rozbor - u každé akce bylo napsáno v jaké části přípravné
fáze k výběrovému řízení město je). 
Rozpočtový výhled je dle zákona 250 v rozpočtových pravidel, došlo k vytučnění, že se střednědobý
výhled sestavuje podle uzavřených smluvních vztahů, město žádný uzavřený smluvních vztah na rok
2024/2025 kromě úvěru v současné době nemá. 
 
V 15:09:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM doporučuje ZM schválit návrh číslo 1. Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024
- 2025.

Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-342-21/23
zodpovídá: ████████████████████
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:09:57

13. Návrh Základního rámce podpory pro rok 2024 (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:10:02
Důvodová zpráva:
Předkládám RM návrh Základního rámce podpory, dotací na rok 2024 (dotace, granty). Dotace
budou poskytovány ve veřejném zájmu v souladu se Strategickými dokumenty rozvoje města
Hrušovany nad Jevišovkou tak, aby byl zajištěn všestranný rozvoj území města Hrušovany nad
Jevišovkou a uspokojené potřeby občanů města.
Právní rámec:
zákon 250/2000 Sb. Zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Oddíl Dotace a návratné
finanční výpomoci § 10a - § 10d.
Oblast podpory:
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- sport a vzdělávání
- volný čas + sociální a rodinná politika + kultura
- prevence a požární ochrana
- individuální dotace
 
Návrh Základního rámce podpory na rok 2024:

Oblast podpory Celkový objem finančních
prostředků Popis.

Sport a vzdělávání
900 tis Kč
 
 
 

Všechny sportovní kluby
v Hrušovanech nad Jevišovkou

Volný čas + sociální a
rodinná politika + + kultura 380 tis Kč

Jednorázové příspěvky na
kulturní, sportovní akce
pořádané spolky
v Hrušovanech nad Jevišovkou

Prevence a požární ochrana 200 tis Kč
Neinvestiční/investiční 
příspěvek profesionálním
hasičům v Hrušovanech nad
Jevišovkou

Individuální dotace 25 tis Kč  

Celkový objem finančních
prostředků pro rok 2023 1 505 tis Kč  

 
 
Návrh  – Výše a podíl dotací dle dotačního titulu:

Dotační titul
Minimálni
částka
dotace (v
tis. Kč)

Dotace (v
%)

Spoluúčast
žadatele (v %)

Maximální
částka dotace
(v tis. Kč)

Sport a vzdělávání -
sportovci 50

80%
100% u
vybraných
výdajů

20% 600

Volný čas + sociální a
rodinná politika + kultura 1 80% 20% 80

Prevence a požární
ochrana – příspěvek
profesionálním hasičům
v Hrušovanech n J.

50 90% 10% 200

Individuální dotace 1 80% 20% 15

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:
Návrh Základního rámce podpory na rok 2023 byl projednán na jednání FV dne 27. 11. 2023. FV
doporučuje ZM schválit navržený Základní rámec podpory na rok 2024 i s ohledem na vznik nových
spolků v Hrušovanech nad Jevišovkou.
Diskuze zahájena v 15:10:02
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████████████████████ informovala radní, že se jedná o návrh základního rámce podpory na
rok 2024. Rada předjednává a zastupitelstvo schvaluje. Částka 900 000 Kč je stejná jako v roce 2023
u sportu a vzdělávání. Sportovci vyčerpali 842 559Kč, což +- by mělo být i v příštím roce, což částka
900 tisíc Kč by měla být dostačující. Volný čas a sociální rodinná politika je navýšena na 380 000 Kč -
jedná se o 4 spolky, jeden spolek je nový a to Skate park a také TJ Cukrovar slaví příští rok 100 let.
Prevence a požární ochrana 200 tisíc Kč a individuální dotace - 15 000 Kč, vznikl nový spolek
Primavera-cyklisté, který byl založen 1.9. a dotace končí posledního srpna, proto dostanou částku 15
000 Kč z individuální dotace. 
Podmínka čerpání dotace - provozovat spolek nejméně 1 rok. 
 
V 15:16:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM doporučuje ZM schválit Základní rámec Programu podpory na rok 2024 včetně výše
a podílu dotací dle dotačních titulů.

Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-343-21/23
zodpovídá: ████████████████████
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:16:58

14. Rozpočtové opatření č.8/2023 (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:17:03
Důvodová zpráva:
Předkládám radě města návrh Rozpočtového opatření číslo 8/2023 v souladu s pověřením:
ZM zmocňuje RM ke schválení rozpočtových opatření, týkajících se zapojení účelových dotací do
rozpočtu města. Toto pověření bylo schváleno v ZM dne 9. 3. 2023, usnesením číslo UZ-6-1/23.
 
1)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

427 500 Kč

33093
Nástroj
170
Prostorová
jednotka
5

 4116
Navýšení  rozpočtových příjmů
(Ostatní neinvestiční přijaté transfery
ze státního rozpočtu)
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427 500 Kč

33093
Nástroj
170
Prostorová
jednotka
5

3113 5336
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Základní školy – neinvestiční transfery
zřízeným příspěvkovým organizacím)

 
Jedná se o zapojení dotace uvolněné z kapitoly Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy ČR
v rámci Národního plánu obnovy – Výzva na podporu škol s nadprůměrným zastoupením sociálně
znevýhodněných žáků, která je určena Základní škole Hrušovany nad Jevišovkou, příspěvková
organizace.
2)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

350 000 Kč 34002  4116
Navýšení  rozpočtových příjmů
(Ostatní neinvestiční přijaté transfery
ze státního rozpočtu)

350 000 Kč 34002 3322 5171
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Zachování a obnova kulturních
památek - opravy)

 
Jedná se o zapojení podpory od MK ČR prostřednictvím obce s rozšířenou působností určenou na
obnovu nemovité kulturní památky, zámek v Hrušovanech nad Jevišovkou rejstř. Č. ÚSKP
16550/7-6376., obnova krovů a stropů – II. etapa.
 3)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

138 000 Kč

29031
Nástroj
170
Prostorová
jednotka
5

 4116
Navýšení  rozpočtových příjmů
(Ostatní neinvestiční přijaté transfery
ze státního rozpočtu)

138 000 Kč

29031
Nástroj
170
Prostorová
jednotka
5

1032 5169
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Podpora ostatních produkčních
činností – služby)

 
Jedná se o zapojení finančního příspěvku na hospodaření v lesích určeného na obnovu, zajištění a
výchovu lesních porostů do 40 let věku, umělá obnova sadbou první, zřizování nových oplocenek.
4)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka
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37 500 Kč 29015  4116
Navýšení  rozpočtových příjmů
(Ostatní neinvestiční přijaté transfery
ze státního rozpočtu)

37 500 Kč 29015 1032 5169
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Podpora ostatních produkčních
činností – služby)

 
Jedná se o zapojení finančního příspěvku z MZe určenou na ekologické a k přírodě šetrné
technologie při hospodaření v lesích, štěpkování nebo drcení klestu.
 
5)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

32 000 Kč 13101  4116
Navýšení  rozpočtových příjmů
(Ostatní neinvestiční přijaté transfery
ze státního rozpočtu)

32 000 Kč 13101 3745 5011 Navýšení  rozpočtových výdajů
(Péče o vzhled obcí, VZ – platy)

 
Jedná se o zapojení dotace z ÚP na VPP dle Dodatku č. 1 k dohodě č. ZNA-V-33/2023 ze dne 28. 3.
2023 na období 10-11/2023. Úprava plnění rozpočtu proběhne podle skutečného plnění.
Diskuze zahájena v 15:17:03
I███████████████████ informovala radní, že tento její poslední materiál se týká rozpočtového
opatření, RM dostala zmocnění od ZM přijímat účelové dotace dříve než projdou v
zastupitelstvu. Detailně vysvětlila radním co každá položka obsahuje. 
 
V 15:19:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM provádí Rozpočtové opatření číslo 8/2023.

 

Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-344-21/23
zodpovídá: ████████████████████
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:19:34

15. Umístění reklamní cedule - tržnice (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:22:46
Důvodová zpráva:
Paní Nela Moravcová, Čejkovice 115, 671 78 Čejkovice, IČO: 17055067 (pronajaté prostory místo
Optika Semotamová) si podala na MěÚ žádost o umístění reklamní cedule na fasádu budovy nám.
Míru 9, Hrušovany nad Jevišovkou - tržnice.
Doporučuji schválit s obvyklými podmínkami jako jsou uvedení do původního stavu po ukončení
nájmu apod.
Diskuze zahájena v 15:22:46
Podmínka : nesmějí se dělat nové díry do fasády, využít dosavadní díry. 
V 15:23:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje paní Nele Moravcove, Čejkovice 115, 671 78 Čejkovice, IČO: 17055067
umístění reklamní cedule na fasádu budovy nám. Míru 9, 671 67  Hrušovany nad
Jevišovkou.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-345-21/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:23:40

16. Programové dotace (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:23:53
Důvodová zpráva:
Předkládám RM dotační programy na rok 2024.
Program Podpora sportu ve městě Hrušovany nad Jevišovkou v roce 2024 je beze změn, jen je
vynechaná částka celkové dotace (bude doplněna dle schváleného Základního rámce) a změna je u
termínu podávání žádostí. Datum vyúčtování dotace je ponechán k 31.12. (spolky žádaly o
prodloužení do 31.1. následujícího roku). Např. město Miroslav má vyúčtování do 15.12..
U žádosti o dotace je doplněn požadavek na Výpis z evidence skutečných majitelů, jsou vyškrtnuté
podmínky žádosti pro fyzické osoby, a to z toho důvodu, že fyzické osoby o dotaci žádat nemohou a
dále  vyškrtnutá povinná příloha účetní závěrky, kterou spolky v době podání žádosti ještě nemusí
mít hotovou a v programu je již požadavek na daňové přiznání, které musí dodat nejpozději do
vyčerpání II. poloviny dotace.
 
Program Prevence a požární ochrana - příspěvek profesionálním hasičům v Hrušovanech nad
Jevišovkou v roce 2024 je beze změny, jen vynechané částky výše celkové dotace a změna data
podávání žádostí.
 
Program Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce 2024 je ponechán také beze změn,
jen částky výše dotace a změny termínu podávání žádostí. U žádostí jsou doplněny povinné přílohy
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rozpočet příjmů a výdajů + Výpis z evidence skutečných majitelů.
 
Spolky žádají o poskytnutí zálohy na dotaci v roce 2024 (žádost přílohou). V loňském roce obdržely
dotaci až v měsíci v červnu. V letošním roce pokud bude vše schváleno, budou dotace poskytnuty
koncem března. Programy musí být 30 dnů před podáváním žádostí zveřejněny na úřední desce.
Dotaci (zálohu) nelze poskytnout pokud není schválená, musí být schválený rozpočet a dle programů
musí být vyúčtovány dotace z předchozího roku.
Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:
Dne 27.11.2023 projednal  materiál k dotacím FV. Doporučuje schválit dotační programy s
ponecháním data vyúčtování k 31.12.
Diskuze zahájena v 15:23:53
██████████████ informovala radní, že byly opraveny programové dotace na příští rok, byly
probrány na finančním výboru, dotace zůstaly stejné jako v loni, částky se doplní podle základního
rámce. Finanční výbor byl pro zanechání všech datumů stejně i podávání dotací do 31.8. u volného
času a u hasičů, sportovci by byly podle zastupitelstva. Tento materiál byl nachystán s datumem
22.12., jelikož původní zastupitelstvo bylo plánováno na 12.12. U sportovců byla vyškrknuta FO -
žádat nemůže. Účetní závěrka zatím nebyla dodána, podává se do 31.3.
U žádostí chyběl výpis evidence skutečných majitelů - z kraje pokyn. 
Programy musí být 30 dnů před podáváním žádostí zveřejněny na úřední desce.
Úkol: Datumy - opravit a do materiálu pro ZM vložit správná data. 
 
V 15:42:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM doporučuje zastupitelstvu města schválit dotační program Podpora sportu ve městě
Hrušovany nad Jevišovkou v roce 2024, dotační program Prevence a požární ochrana -
příspěvek profesionálním hasičům v Hrušovanech nad Jevišovkou v roce 2024, dotační
program Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce 2024 a přílohy k
dotačním programům.

Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-346-21/23
zodpovídá: ██████████████
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:42:12

17. Plán inventur na rok 2023 (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:42:22
Důvodová zpráva:
V návaznosti na vnitřní směrnici č. 7/2011/VP – Provádění inventarizace majetku a závazků Města
Hrušovany nad Jevišovkou a na její přílohu č. 1 plán inventur, předkládám novou přílohu č. 1 pro
inventarizace majetku a závazků k 31. 12. 2023.
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Příloha již obsahuje seznam jednotlivých dílčích inventarizačních komisí.
Diskuze zahájena v 15:42:22
Detailně přečten plán inventur na rok 2023.
 
V 15:48:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje přílohu č. 1 – plán inventur vnitřní směrnice č. 7/2011/VP – PROVÁDĚNÍ
INVENTARIZACE MAJETKU A ZÁVAZKŮ MĚSTA HRUŠOVANY NAD JEVIŠOVKU pro
inventarizaci majetku a závazků Města Hrušovany nad Jevišovkou k 31. 12. 2023.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-347-21/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:48:38

18. Kamerový systém (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:48:47
Důvodová zpráva:
V příloze uvádím porovnání nabídek dvou firem, které reagovali na výzvu ohledně rekonstrukce a
rozšíření kamerového systému v Hrušovanech nad Jevišovkou.
Přikláním se k řešení firmy PND Solutions s.r.o. ze Znojma.
Navrhuji v letošním roce nakoupit veškeré komponenty, montáž a spotřební materiál hradit fakturou
za každý dokončený úsek. (Podle toho jak to firma bude stíhat, v případě předání všech úseků bude
vystavena jedna faktura).
 
Diskuze zahájena v 15:48:47
Jedná se o zakoupení více kamer na náměstí. Radní požádali o doplnění kompletních informací k
tomuto bodu. Po doplnění schvaluji nabídku od společnosti PND Solutions s.r.o. za cenu 90 930 Kč
bez DPH. (v přílohách se nachází cenová nabídka kamerového systému PND Solutions s.r.o. a také
cenová nabídka od firmy Portabel.). 
Město má web kameru, ale z této kamery nelze zjistit např.  poznávací značka u osobního
automobilu. Z důvodu bezpečnosti je potřeba rozšířit kamerový systém.
████████████████████ doplnila informaci, že na kamerový systém je v rozpočtu na paragrafu
140 000 Kč, přímo na kamery je vyčleněna částka 100 000 Kč. 
V 15:53:34 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "E. Volná") v
tomto znění:

RM schvaluje nabídku společnosti PND Solutions s.r.o., Nové sady 988/2, 602 00  Brno,
IČO: 14160706 pro úpravu a rozšíření kamerového systému v Hrušovanech nad
Jevišovkou za  90.930,- Kč bez DPH.
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Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-348-21/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:53:46

19. Žádost (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:22:20
Důvodová zpráva:
Dne 1.12.2023 přišla žádost od pana Dominika Fialy o prodloužení dodací lhůty sochy sv. Štěpána z
důvodu nemoci, problémech v subdodavatelských vztazích.
Diskuze zahájena v 16:22:20
Přišla žádost o prodloužení dodací lhůty od pana Fialy - pro město má dělat sochu sv. Štěpána ke
kostelu sv. Štěpána. 
V 16:23:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje prodloužení dodací lhůty sochy sv. Štěpána panu Dominiku Fialovi do
31.1.2024.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-349-21/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:24:13

20. Návrh k odprodeji , popřípadě vyřazení majetku ZŠ Hrušovany
nad Jevišovkou (bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:24:24
Důvodová zpráva:
V souladu se Zásadami vztahů Města Hrušovany nad Jevišovkou k příspěvkovým organizacemi
předkládáme ke schválení návrh k odprodeji popřípadě k vyřazení z evidence následujícího majetku.
viz příloha. 
Diskuze zahájena v 16:24:24
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 Radní se shodli na tom, že v přílohách se nenachází pořizovací cena a také není uvedeno stáří
předmětných věcí, které mají být vyřazeny popř. odkoupeny. Bohužel zde chybí účetní informace. 
Bylo požádáno o doplňující informace. Tento materiál bude zařazen do příští rady. 
Stáří je potřeba doplnit už kvůli inventární komisi. 
V 16:30:28 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "E. Volná") v
tomto znění:

RM odročuje odprodej, vyřazení majetku z evidence ZŠ, Hrušovany nad Jevišovkou , okres
Znojmo, příspěvková organizace. 
 

Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-350-21/23
zodpovídá: Mgr. Blanka Soukupová
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:30:40

21. Žádost o souhlas s přijetím věcného daru (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:30:46
Důvodová zpráva:
Žádám o udělení souhlasu s přijetím věcného daru – vánočních stromků – do všech tříd mateřské
školy od AUTOSERVISU Kalina. Stromky budou z Květinářství u Chudějů, přesná hodnota daru bude
uvedena v darovací smlouvě.
Diskuze zahájena v 16:30:46
V 16:31:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM uděluje souhlas s přijetím věcného daru (vánočních stromků) od AUTOSERVISU
Kalina Mateřské škole Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové organizaci,
IČ: 75024047.

 

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-351-21/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 18. 12. 2023
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:32:31

22. Hodnocení činnosti mateřské školy za uplynulý školní rok (bod
číslo 23)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:32:37
Důvodová zpráva:
V příloze předkládám hodnotící zprávu o činnosti MŠ v uplynulém školním roce. Nepřikládám přílohy
z důvodu ochrany osobních údajů dětí.
Diskuze zahájena v 16:32:38
Rada bere materiály předložené k bodu č. 23 - Hodnocení činnosti mateřské školy za
uplynulý školní rok na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:33:07

23. Odměna ředitelce MŠ (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:33:22
Důvodová zpráva:
Navrhuji odměnu ředitelce MŠ za celoroční práci:
práci na projektu OP JAK s názvem „Pomáháme dětem“
pokračování ve vzdělávacích projektech – Recyklohraní, Mrkvička, Se Sokolem do života
administraci webových stránek školy
zajišťování nadstandardní aktivity zdarma: Edukativně stimulační skupinky pro předškoláky ve všech
pěti třídách, které vedou učitelky, účastní se rodiče s dětmi, rodiče si pouze zakoupí pracovní sešity,
které jsou volně v proději
využívání standardizovaného diagnostického nástroje – pedagogické diagnostiky iSophi, která
poskytuje přehledné informace o dosažené úrovni dítěte ve dvanácti sledovaných oblastech, nově
nabízíme rodičům předškoláků možnost zapojit se prostřednictvím iSophi R (rodičovská verze)
organizování plaveckého výcviku předškoláků a večerní školky pro předškoláky
organizaci a účast na akcích s rodiči
spolupráci se ZŠ při přechodu dětí z MŠ do první třídy
prezentaci MŠ na veřejnosti
zajištění poskytování bezplatného logopedického poradenství a péče pro děti z naší MŠ s vadnou
výslovností vytvořením zkráceného úvazku speciálního pedagoga v rámci PHmax školy (nejedná se o
děti s těžkou vadou řeči zařazené do logopedické třídy, ale o děti z běžných tříd)
zajištění výuky českého jazyka dětí s odlišným mateřským jazykem v posledním roce povinné
předškolní docházky
zajištění plánování, organizace a realizace rekonstrukcí s ohledem na provoz – zejména rekonstrukce
prádelny a sprchy pro provozní zaměstnance (zvýšení hygienického standardu) a schodů s nájezdem
pro dodavatele
řešení havarijního stavu altánu na školní zahradě
zajišťování včasné diagnostiky dětí díky úzké spolupráci s PPP Znojmo, třemi SPC Brno a SVP
Znojmo při řešení speciálních vzdělávacích potřeb dětí
zlepšení pracovního prostředí – sítě proti hmyzu a oprava rolet ve třídách
zajištění výměny běžných zámků za bezpečnostní – ochrana majetku
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nadstandardní plnění plánu dalšího vzdělávání pedagogických pracovníků
zajišťování nejnovějších metodických materiálů pro pedagogy a literatury pro děti
nepřetržitý kontakt s rodiči prostřednictvím telefonu a aplikace
vypracování podrobného Hodnocení činnosti mateřské školy za uplynulý školní rok, který popisuje
aktivity podrobněji
Odměna by byla vyplacena výhradně z prostředků na platy přidělených ze státního rozpočtu. Všichni
pedagogičtí zaměstnanci obdrželi odměnu ve výplatě za červen a za říjen. Na konci kalendářního
roku budou ještě všem rozděleny formou odměn zbývající finanční prostředky ze státního rozpočtu.
Odměna je navržena ve výši ██████████
Diskuze zahájena v 16:33:22
Tuto odměnu musí schvalovat zřizovatel. 
V 16:35:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje odměnu za celoroční práci Mgr. Janě Burdzové, ředitelce Mateřské školy,
Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové organizace.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-352-21/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:35:47

24. Odměna ředitelce ZŠ (bod číslo 26)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:46:18
Důvodová zpráva:
Navrhuji odměnu ředitelce ZŠ za celoroční práci:
Dotace – Plán národní podpory – 5 694 000 Kč
Dotace – průběžná realizace v rámci OP JAK ZŠ Hrušovany (získaná částka 1 269 500 Kč (investice
do vzdělávání)
Dotace – ukončení realizace dotačního programu „Digitalizace do škol“ – částka 143 000 Kč
vyčerpána na 100%
Inkluze a podpůrná opatření – práce s vybranými žáky
Inventarizace a kontrola majetku, příprava a provedení inventarizace za rok 2023 Pokračování ve
vzdělávacích projektech – Recyklohraní
Plnění plánu dalšího vzdělávání pedagogických pracovníků z dotačních programů
Pokračování v zapojení do projektu „Aktivní škola“
Pokračování v zapojení školy v rámci environmentální výchovy do projektu „Ekologická škola“,
pokračování spolupráce s vybranými subjekty
Prezentaci ZŠ na veřejnosti
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Příprava a vypracování finanční rozvahy pro JmK Brno pro rok 2024
Příprava rozpočtu pro rok 2024 (střednědobý, krátkodobý)
Spolupráce při realizaci šaten a dílen
Příprava prostor školního dvora, podklady
Spolupráce s MAS Znojmo – přípravy podkladů pro realizaci jazykové učebny a hřiště ŠD
Spolupráce SRPŠ a ŠR
Spolupráci mezi MŠ a ZŠ
Zajištění dovybavení dílen (strojní zařízení)
Zajištění plánování, organizace a realizace oprav s ohledem na provoz
Zajištění výuky českého jazyka dětí s odlišným mateřským jazykem v posledním roce povinné
předškolní docházky
Zajišťování včasné diagnostiky dětí díky úzké spolupráci s PPP Znojmo, SPC Brno
Zapojení školy do sportovních aktivit a kulturních akcí – prezentace školy
Škola plní čerpání mzdových prostředků přidělených MŠMT v souladu s rozpočtovou kázní.   
Jedná se prostředky přidělené na platy z MŠMT.  Částka není vyplácena z rozpočtu obce.
 Odměna je navržena ve výši ██████████
 Diskuze zahájena v 16:46:18
 Tuto odměnu musí schvalovat zřizovatel - město.
V 16:46:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje odměnu za celoroční práci Mgr. Blance Soukupové, ředitelce Základní
školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové organizace.

 

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-353-21/23
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 18. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:47:03

25. Vodovody a kanalizace - cena vodného a stočného na rok 2024
(bod číslo 25)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:47:12
Důvodová zpráva:
V roce 2023 bylo vodné a stočné v těchto částkách - vodné 38,20 Kč bez DPH, stočné 77,05 Kč bez
DPH.
Kalkulace pro rok 2024 je v příloze bodu. Podklad zpracoval Karel Benesch.



25 / 27

Dle kalkulace bude cena pro rok 2024 následovně - vodné 35,84 Kč bez DPH, stočné 80,35 Kč bez
DPH.
Diskuze zahájena v 16:47:12
Vodovody a kanalizace byly projednány na valné hromadě dne 4.12.2023.
 
V 16:49:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM stanovuje cenu za vodné a cenu za stočné od 1. 1. 2024 v těchto částkách:
vodné 35,84 Kč bez DPH, stočné 80,35 Kč bez DPH.

 
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-354-21/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (4. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:49:30

26. Různé (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:51:36
Diskuze zahájena v 16:51:36
Tříkrálová sbírka 2024
Starostka informovala radní ohledně charity Tříkrálová sbírka na rok 2024 (termín 1-14.1.2024). 
Dále sdělila výstupy z poradního sboru, kontaktní pracoviště Znojmo, Úřad práce. 
Na městský úřad se dostavil na podzim pan █████████ - ohledně přesazení stromů na Zahradní
ulici. (jednalo se o stromy, které byly blíže než 3m od jeho pozemku). 
Starostka informovala, že stromy jsou již přesazeny. 
 
 Neoprávněné užívání pozemku od Soukupových ZUŠ:
██████████████████ informovala radní, že byl městu doručen návrh  dohody o narovnání
pronájmu od  ███████████, ohledně neoprávněného užívání pozemku ZUŠ. Bude nachystán
návrh zpětně a ohledně odkoupení bude vyvolána schůzka. 
Zámek:
Místostarostka informovala radní ohledně výběrového řízení - zámek. Byl osloven projektant, aby
projekt zkontroloval, aby město mohlo začít soutěžit ve výběrovém řízení. 
A dále informovala radní, že firma FCC telefonicky sdělila, že se kumuluje velké množství odpadu od
lidí, kteří nezaplatili odpady, jedná se o prodejnu na náměstí vedle obchodu Enapo. 
Josef Smolík informoval radní ohledně přislíbeného věcného daru -  nádrže od Cukrovaru pro MŠ. 
Pan Smolík přečetl dopis od paní ███████ adresované paní ředitelce MŠ. Navrhuje odhlasovat -
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revokovat v příští radě. 
 Starostka sdělila termín dalšího ZM a to v úterý 19.12.2023 v 17 hodin. 
V 16:52:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje jednání jediného společníka ve funkci valné hromady ze dne 4.12.2023.
 
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-355-21/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (4. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:00 hod. 
Jednání ukončeno 04.12.2023 v 17:00
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Ověřeno ověřovateli:

1)   11. 12. 2023 14:48  Ing. Eliška Volná, v.r.

2)   11. 12. 2023 15:23  Ing. Věra Vráblíková, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.

11. 12. 2023 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2023
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